
 
Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 
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Närvarande:  Sigvard Ländin (PRO), Ordförande 
  Per Westberg (SPF) vice ordförande  
  Birgit Grahn (PRO) 
   
Tjänstgörande  Sven Karlsson (PRO) 
ersättare:   
 
 
Ersättare:  Margareta Apelskog (SPF) 

 Bengt Arlevind (PRO) 
 Per-Erik Bergman (SPF) 

Förhindrad att delta  
i dagens sammanträde: Kerstin Johansson 
                                            Ulla Nilsson  
 
                    
I tjänsten deltog: Lennart Keberg 
  Ingrid Ericsson 
                                           Marit von Rosen 
   
   

         
 
 
Paragrafer 
 
§§ 1- 11  
       
Sekreterare:   _______________________ 
   Marit von Rosen 
Justerare: 
 
 
 
 
______________________                     _________________________ 
Sigvard Ländin            Per Westberg  
 
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade alla välkomna. 
Sammanträdet förklarades därefter öppnat.   



ABCDE 
 

SID 2 (3) 
 

 
 
§ 2   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 
§ 3   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 7: 2006 från sammanträdet den 11 augusti 2006 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4  Val av justerare till dagens protokoll 
 Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll den 13 
september.  
 
 
§ 5  Rapport från förtroenderåden 
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade att bygget är i gång, receptionen skall också byggas om. 
Kiosken har varit obemannad p g a sjukdom. Trädgården skall åtgärdas. Man diskuterar att 
koppla ihop anhörigrådet med förtroenderådet. Invigning av boulebanan sker den 15/9. 
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade att planering inför Skolörtens dag den 12/9 pågår, bl.a. har 
brandkåren  inbjudits. Protokoll från förtroenderådets möte bifogas.  
 
 
§ 6  Hässelgården 
Lennart Keberg informerade om att broschyr om Närvårdscentralen har tagits fram och 
delade ut densamma under mötet. Diskussion pågår om de gemensamma ytorna t ex 
samlingssal m.m. eftersom det finns flera olika hyresgäster i huset. 
 
  
§ 7 Boendeplanering 
Lennart Keberg informerade att en ny äldreboendeplan skall tas i staden, dessa planer 
utgår alltid utifrån befolkningsprognoser. En undersökning har gjorts i staden huruvida 
stadsdelarna samarbetar kring boendefrågor. Hässelby –Vällingby SDF ligger bra till 
eftersom vi har ett omfattande samarbete med Bromma SDF.  
 
 
§ 8 Stadsdelens sammanträde den 26 september 2006 – Tertialrapport 2 
Diskussion kring frågan : Hur skapar vi mötesplatser för äldre? Detta tema skall tas upp i 
tertialrapport 2. Konstaterades att det pågår en mängd olika aktiviteter för äldre. Vad gäller 
ekonomin så har äldreomsorgen ett underskott på 10 miljoner, ca 5 miljoner kan åtgärdas 
genom s k vardagsrationaliseringar. Underskottet beror till viss del på en stor ökning av 
hemtjänstinsatserna. 
 



ABCDE 
 

SID 3 (3) 
 

§ 9 Övrig information från Äldreomsorgen   
Nälsta servicehus har under en period varit knutet till hemtjänsten. För närvarande pågår 
diskussioner om vilken tillhörighet Nälsta skall ha. Kompetensfonden, som avvecklas vid 
årsskiftet, har genererat en mängd olika projekt bl.a. har hemtjänstpersonlen erhållit 
handledning. Stadsdelen har fått 6 miljoner till satsningar inom teknikområdet. 
 
 
§ 10 Övriga frågor  
Per-Erik Bergman informerade att SPF Hässelby och SPF Vällingby skall söka bidrag för 
en friskvårdsanläggning för äldre i Vinsta. Anläggningen kommer att kallas Seniorhuset 
och kommer att erbjuda en mängd olika aktiviteter, både motion och samvaro. 
 
Det har framkommit att det är krångligt att nå Fixar-Peter. Är det möjligt att förse honom 
med telefonsvarare? Lennart Keberg undersöker frågan. 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för idag och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
Nästa sammanträde är fredagen den 13 oktober, kl. 9.00 – 11, Rum Plaisiren. 
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